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教育背景

西北政法大学法学学士。

专业经历

康传浩律师曾任职于某央企商务部及某保险集团培训部，

熟悉招标、采购、企业合规、培训等流程。执业后加入北

京市京师律师事务所，长期从事商事争议解决、刑事辩

护、常年法律顾问工作。现为北京市海勤律师事务所律

师。

执行领域及专长

康传浩律师执业期间，主要从事商事争议解决、刑事辩

护、常年法律顾问等。

在诉讼业务方面，具有较为丰富的经验，代理案件类型集

中于经济纠纷、经济犯罪等，为当事人提供专业、优质、

高效的法律服务，最大程度保护当事人的利益。

在常年法律顾问业务方面，凭借认真负责的工作态度和卓

有成效的工作质量，在合同管理、日常法律风险防控等方

面为客户提供优质的法律服务，致力于提升客户公司管理

质量，为客户防范法律风险。

工作语言

中文 英文

Education
Bachelor of Laws, Northwest University of Political Science and 
Law.

Professional Exprience
Mr. Kang previously worked in the Commerce Department of a 
central enterprise and the Training Department of an insurance 
group, and is familiar with bidding, procurement, corporate 
compliance, and training processes. After being admitted to the 
bar, he joined Beijing Jingsh Law Firm and has long been 
engaged in commercial dispute resolution, criminal defense, and 
providing ongoing legal counsel services. He is currently a 
lawyer at Beijing Highking Law Firm.

Practice Areas
During his practice, Mr. Kang has mainly focused on commercial 
dispute resolution, criminal defense, and ongoing legal counsel 
services.
He has extensive experience in litigation, particularly in 
economic disputes and economic crimes. He provides clients with 
professional, high-quality, and efficient legal services to 
maximize the protection of their interests.
In providing ongoing legal counsel services, he leverages his 
diligent work ethic and highly effective work quality to offer 
clients excellent legal services in contract management and daily 
legal risk prevention. He is committed to improving clients' 
corporate management quality and mitigating legal risks.

Language Skills
Mandarin and English


